
Referat fra bestyrelsesmøde i kreds Østjylland 

 

Epilepsiforeningen Østjylland 

Deltagere: Rikke, Brian, Ellen Marie, Ann-Mette, Rasmus – referent Ellen Marie 

Referat af bestyrelsesmøde den 18. juni 2020 i Skanderborg 

Vi have besøg af et medlem, som ville se bestyrelsen og kom med gode forslag til aktiviteter. 

 

Bladet 

Deadlines for bladet er ført forkert ind i kalenderen – Ellen Marie følger op. 

 

Arrangementer 

Hjerneuge-arrangementet:  Brian oplyste, at Filadelfia endnu ikke har fået lov til at deltage i offentlige 

arrangementer. Endelig stillingtagen til, hvornår arrangementet skal gennemføre, udsættes til mødet den 

11. august. Vi prøver, om det kan lykkes at holde fast i uge 43. Rikke undersøger, hvad deadline for 

annoncering i DOKK1,s nyhedsbrev er. 

 

Aros: Besøg på museet blev aftalt til 5. september. Ellen Marie booker og annoncerer på facebook mv. 

 

Epilepsidagsgaven: Rikke tager kontakt til Marselisborg og spørger, hvornår vi må komme og aflevere. 

 

Generalforsamlingen: Rikke spørger Jacob Christensen, om han vil komme igen og fortælle om ét (eller 

flere) af følgende emner: 

• Forskellige typer epilepsi og behandlingen af dem 

• Epilepsi og arvelighed 

• Sidste nyt om epilepsimedicin 

 

Næste møde (i Odder): Udbredelse af vores fælles kalender. Ellen Marie tegner og fortæller. 

 



Forslag til emne for arrangement: Psykolog Lotte Munkholm Højfeldt om ”hvordan passer du på dig selv?” 

Mestringstrategier for familier med alvorlig sygdom – evt. i samarbejde med andre foreninger. Skal med på 

dagsordenen næste gang. 


